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Verslag werkgroep bijeenkomsten 14 januari 2021

Atwezig:IACI(Jen)
Aanwezig:

Stand van zaken traject DGSC-19 werkgroep evenementen
o [EEE heeft een na bespreking in de werkgroep bijeenkomsten en na feedback NCTV

een nieuwe versie van de opdrachtformulering opgesteld. Deze is naar de leden van de

werkgroep bijeenkomsten gestuurd met de vraag om reactie.

e De input wordt eerst weer verwerkt en daarna is het mogelijk om te bezien wat dit

betekent voor de werkgroep bijeenkomsten.
+ Er zijn nog veel vragen over wat deze precieze opdracht is. Wel is duidelijk dat het om een

integrale blik gaat over hoe evenementen mogelijk te maken. Dus niet alleen de restricties

en maatregelen die worden getoetst binnen de Fieldlabs.

e Het traject richt zich wel voornamelijk op evenementen die doorgaans een

voorbereidingstijd van 6 maanden vragen. Uiteraard kunnen de opbrengsten ook gebruikt
worden voor kleinschalige festivals.

Stand van zaken Fieldlabs:

¢ Vandaag heeft er een BWO plaatsgevonden over de Fieldlabs. Veel staat gereed, alleen de

Britse variant kan nog eten in het roet gooien. Een eventuele avondklok hoeft niet te

interfereren. In de planning wordt hiermee rekening gehouden.
* A.s. dinsdag 19 januari besluit of het verantwoord is om een go te geven op basis van OMT

advies - voor 1 t/m 4.

¢ Inclusief tijdschema voor 1+3 (beginnend vanaf 14 febr.), data 2 + 4 ander moment.

¢ Eris overeenstemming over de voorwaarden:

o Afname PCR-testen plaats vindt door een gecertificeerd bureau;
o De deelnemers zijn traceerbaar ten behoeve van de praktijktest;
o In de toelichting vermeld dat de deelnemers vijf dagen na het evenement wederom

verzocht en gefaciliteerd worden om een PCR-test te ondergaan (na-test);
o Deelnemers dringend geadviseerd om 10 dagen na het evenement zo min mogelijk

contact te hebben met andere (kwetsbare) personen (als alternatief

quarantaineplicht). Voor een preventieve quarantaine is juridisch thans geen basis.

VWS en EZK hebben ambtelijk ook aangegeven de verplichte quarantaine

disproportioneel te achten.

o Voorstel vanuit JenV is om ook dringend advies op te nemen om personeel voor

het event en na afloop te testen.

[sl

+ De fieldlabs van de evenementensector zijn de enige fieldlabs die mogelijk worden

gemaakt in de ministeriele regeling. Hierover is de afgelopen periode veel contact geweest
zodat andere initiatieven waarover geen besluitvorming op het juiste niveau heeft

plaatsgevonden worden uitgesloten.
+ Volgende week zal EZK de werkgroep bijpraten over de stand van zaken over het fieldlab

concept en de horeca.

Overig
e EZK is druk bezig met de intensivering van de steunpakketten. Er is nog geen duidelijkheid

over het garantiefonds evenementen. Dit is nog onderwerp van gesprek, onder andere van

de vijfhoek. Op 21 januari is er een BWO over gepland.


